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OBČINA MIRNA 
Glavna cesta 28 
8233 Mirna 
T  07 30 47 153 
obcina@mirna.si 
http//www.mirna.si 
 

Številka: 032-1/2018 
Datum:  18. 12. 2019 
 
 
Z  A P I S N I K 
9. redne seje občinskega sveta Občine Mirna, ki je bila v torek, 17. 12. 2019 ob 16.00 uri v sejni sobi Občine Mirna, Glavna 
cesta 28, Mirna. 
 
Prisotne članice in člani občinskega sveta Občine Mirna: Irena Dim, Anton Kašič, Anton Mirt, Milan Škufca, Tomaž Zorc, Zoran 
Remic, Aleš Starič, Blanka Pust; 
 
Odsotni: Matjaž Ožek (opravičeno) 
 
Ostali prisotni: 
Dušan Skerbiš, župan Občine Mirna 
Tanja Šinkovec, Lidija Uhan, mag. Valerija Jarm, Davorin Fink, Maja Anzelj – OU 
 
Sejo je vodil župan Dušan Skerbiš, ki je najprej ugotovil, da je prisotnih 8 članov in članic občinskega sveta in da je občinski svet 
sklepčen. Župan je najprej podal na glasovanje Dnevni red, ki je bil poslan z vabilom:  
 
DNEVNI RED 
 

1. Pregled in potrditev zapisnika 8. redne seje z dne 24.09.2019 
2. Predlog letnega načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Mirna za leto 2020  - 1. sprememba 
3. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Mirna za leto 2020 
4. Predlog Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega podjetja Komunala Trebnje – skrajšani postopek 
5. Predlog Odloka o Javnem lekarniškem zavodu Dolenjske lekarne Novo mesto – 1. obravnava 
6. Predlog Odloka o ustanovitvi Sveta ustanoviteljic Javnega lekarniškega zavoda Dolenjske lekarne Novo mesto 

– 1. obravnava 
7. Predlog Odloka o spremembah Odloka o enkratnem denarnem prispevku ob rojstvu otroka v Občini Mirna – 

skrajšan postopek 
8. Predlog Sklepa o določitvi cen v vrtcu Deteljica 
9. Analiza stanja predšolske vzgoje z demografsko projekcijo in idejno rešitvijo prostorske problematike za izva-

janje javnih programov v občini Mirna 
10. Strateški načrt krepitve zdravja Občin Trebnje, Mirna, Mokronog-Trebelno in Šentrupert – seznanitev 
11. Izhodišča za izdelavo OPPN Zapuže - seznanitev 
12. Zapisniki delovnih teles občinskega sveta - seznanitev 
13. Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 

 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 1. točki: 
Pregled in potrditev zapisnika 8. redne seje z dne 24.09.2019 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Potrdi se popravljen zapisnik 8. redne seje občinskega sveta Občine Mirna z dne 24.09.2019. 
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GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 2. točki: 
Predlog letnega načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Mirna za leto 2020  - 1. sprememba 
 
Direktorica Občinske uprave Tanja Šinkovec je obrazložila predloženo gradivo in spremembe glede na sprejeti načrt ravnanja s 
stvarnim premoženjem. Izpostavila je, da je v načrt ravnanja stvarnega premoženja vključen nakup objekta na območju Bartoga 
(za izgradnjo vrtca) v višini 549.000,00 EUR. 
 
Predsednik Odbora za okolje in prostor (v nadaljevanju OOP) Aleš Starič, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem 
telesu in OS predlagal sprejem predlaganega Sklepa. 
Predsednica Odbora za proračun in lokalno samoupravo (v nadaljevanju OPLS) Blanka Pust, je povzela razpravo, ki je potekala 
na pristojnem delovnem telesu in OS predlagal sprejem predlaganega Sklepa s popravljeno napako glede zapisa parcelne številke. 
Predsednik Statutarno pravne komisije (v nadaljevanju SPK) Zoran Remic, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem 
delovnem telesu in OS predlagal sprejem predlaganega Sklepa. 
 
RAZPRAVA: 
Blanko Pust je zanimalo kako sledi kupec Bartogovih prostorov (g. Kovačič) načrtom Občine Mirne. 
Župan ji je odgovoril, da se načrti ne spremenijo. V prostor naj bi prišel ponudnik s trgovino, ki pa ga bo izbral kupec, kar je zapisano 
v pismu o nameri. Poleg tega je župan videl tudi pogodbo o nakupu in prodaji med prodajalcem in kupcem, kjer je bilo to določeno.  
Aleš Starič je vprašal ali se nadalje Občina Mirna še vedno dogovarja z Bartogom? 
Župan je odgovoril, da se o delu, ki ga načrtuje opremiti Občina Mirna, dogovarja z Bartogom. Občina Mirna, Bartog in g. Kovačič 
se bodo skupaj dogovorili o prestavitvi tranformatorske postaje na novo lokacijo, ki je trenutno na lokaciji Bartoga. Potrebno jo bo 
prestaviti na novo lokacijo, ki bo zadostovala potrebam vrtca in ostalih objektov v lasti Občine, blokom, trgovskemu centru. Vsi 
investitorji skupaj bodo financirali projektno dokumentacijo. 
 
Po končani razpravi je župan predlagal, da se sprejme naslednja 
 
SKLEPA: 

1. Sprejme se letni načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Mirna za leto 2020 – 1. sprememba, po seznamu, 
ki je sestavni del tega Sklepa. 

2. Občinski svet Občine Mirna se seznani z Letnim načrtom ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Mirna za leto 
2020 – 1. sprememba, ki ga sprejme župan na podlagi 20. člena Odloka o proračunu Občine Mirna za leto 2020 
(UGSO št. 3/2019). 

 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 3. točki: 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Mirna za leto 2020 
 
Maja Anzelj je obrazložila predlagano gradivo in bistvene spremembe med že sprejetim proračunom za leto 2020 in predlagano 
spremembo. 
 
Predsednica OPLS Blanka Pust, je povzela razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagal sprejem 
predlaganega Sklepa. 
Predsednik SPK Zoran Remic, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagal sprejem 
predlaganega Sklepa. 
 
 
RAZPRAVA: 
Župan je v razpravi omenil vrtino Sajenice, v kateri bo pred nakupom izvedena analiza vode. Če bo ugotovljeno, da je voda pitna, 
kvalitetna, bi zemljišče odkupili.  
 
Po končani razpravi je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
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SKLEP: 
1. Občinski svet Občine Mirna sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Mirna za 

leto 2020 v predloženi vsebini. 

2. Občinski svet Občine Mirna sprejme Sklep o zadolžitvi za leto 2020 v predloženi vsebini. 

 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 4. točki 
Predlog Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega podjetja Komunala Trebnje – skrajšani postopek 
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila direktorica Občinske uprave Tanja Šinkovec. Bistvena vsebina sprememb v 
predloženem Odloku je sprememba sedeža (naslova) javnega podjetja. Podjetje se je preselilo v novi poslovni objekt na naslovu 
Primštal 30, 8210 Trebnje. 
 
Predsednik OOP Aleš Starič, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagal sprejem 
predlaganega Odloka. 
Predsednik SPK Zoran Remic, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagal sprejem 
predlaganega Odloka. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Mirna obravnava predlog Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega podjetja 
Komunala Trebnje po skrajšanem postopku. 
 

2. Občinski svet Občine Mirna sprejme Odlok o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega podjetja Komunala 
Trebnje. 

 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 5. točki 
Predlog Odloka o Javnem lekarniškem zavodu Dolenjske lekarne Novo mesto – 1. obravnava 
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila direktorica Občinske uprave Tanja Šinkovec. Poudarila je, da bo v tokratnem 
Odloku tudi Občina Mirna navedena kot ustanoviteljica s pripadajočim deležem ustanoviteljih pravic, Odlok pa bodo obravnavali 
občinski sveti občin ustanoviteljic Dolenjskih lekarn.   
 
Predsednica Odbora za družbene dejavnosti (v nadaljevanju ODD) Irena Dim, je povzela razpravo, ki je potekala na pristojnem 
delovnem telesu in OS predlagal sprejem predlaganega Odloka. 
Predsednik SPK Zoran Remic, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagal sprejem 
predlaganega Odloka. 
 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 

1. Ker v prvi obravnavi ni bilo bistvenih vsebinskih pripomb in bi bilo besedilo odloka v drugi obravnavi enako 
besedilu odloka v prvi obravnavi, Občinski svet skladno z določili prvega odstavka 84. člena Poslovnika Občin-
skega sveta Občine Mirna (Uradno glasilo slovenskih občin št. 24/2011) na isti seji opravi obe obravnavi in Odlok 
o Javnem lekarniškem zavodu Dolenjske lekarne Novo mesto sprejme na isti seji tako, da se prva in druga obrav-
nava predloga odloka združita. 
 

2. Sprejme se Odlok o Javnem lekarniškem zavodu Dolenjske lekarne Novo mesto v predloženi vsebini. 
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GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 6. točki 
Predlog Odloka o ustanovitvi Sveta ustanoviteljic Javnega lekarniškega zavoda Dolenjske lekarne Novo mesto – 1. 
obravnava 
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila mag. Valerija Jarm. Poudarila je, da bodo preko Sveta ustanoviteljic Javnega 
lekarniškega zavoda Dolenjske lekarne Novo mesto ustanoviteljice lažje uresničevale ustanoviteljske pravice. S predlaganim 
Odlokom se zato določijo naloge Sveta ustanoviteljic, organizacija dela, način sprejemanja odločitev, financiranje in delitev stroškov 
med občinami. Občina Mirna ima 2,31% ustanoviteljski delež.  
 
Predsednica ODD Irena Dim, je povzela razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagal sprejem 
predlaganega Odloka. 
Predsednik SPK Zoran Remic, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagal sprejem 
predlaganega Odloka. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 

1. Ker v prvi obravnavi ni bilo bistvenih vsebinskih pripomb in bi bilo besedilo odloka v drugi obravnavi enako 
besedilu odloka v prvi obravnavi, Občinski svet skladno z določili prvega odstavka 84. člena Poslovnika Občin-
skega sveta Občine Mirna (Uradno glasilo slovenskih občin št. 24/2011) na isti seji opravi obe obravnavi in Odlok 
o ustanovitvi Sveta ustanoviteljic Javnega lekarniškega zavoda Dolenjske lekarne Novo mesto sprejme na isti 
seji tako, da se prva in druga obravnava predloga odloka združita. 
 

2. Sprejme se Odlok o ustanovitvi Sveta ustanoviteljic Javnega lekarniškega zavoda Dolenjske lekarne Novo mesto 
v predloženi vsebini. 

 
 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 7. točki 
Predlog Odloka o spremembah Odloka o enkratnem denarnem prispevku ob rojstvu otroka v Občini Mirna – skrajšan 
postopek 
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila mag. Valerija Jarm. Poudarila je, da gre v predlogu Odloka o spremembah 
Odloka o enkratnem denarnem prispevku ob rojstvu otroka v Občini Mirna za manjšo spremembo, in sicer za črtanje enega od 
pogojev za pridobitev enkratnega denarnega prispevka ob rojstvu otroka, in sicer državljanstva Republike Slovenije.  
 
Predsednica ODD Irena Dim, je povzela razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagal sprejem 
predlaganega Odloka. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna sprejme Odlok o spremembah Odloka o enkratnem denarnem prispevku ob rojstvu otroka v 
Občini Mirna po skrajšanem postopku.   
 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 8. točki 
Predlog Sklepa o določitvi cen v vrtcu Deteljica 
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je podrobno predstavila mag. Valerija Jarm.  
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Predsednica ODD Irena Dim, je povzela razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagal sprejem 
predlaganega Sklepa. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna sprejme Sklep o določitvi cen programov v Vrtcu Deteljica pri Osnovni šoli Mirna v 
predloženi vsebini. 

 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 9. točki 
Analiza stanja predšolske vzgoje z demografsko projekcijo in idejno rešitvijo prostorske problematike za izvajanje jav-
nih programov v občini Mirna 
 
Dokument »Analiza stanja predšolske vzgoje z demografsko projekcijo in idejno rešitvijo prostorske problematike za izvajanje javnih 
programov v občini Mirna« je podrobno predstavila mag. Valerija Jarm. Z njim pregleda stanje na področju predšolske vzgoje in 
posledično tudi izobraževanja, demografsko projekcijo ter možnosti razvoja prostorskih rešitev za izvajanje javnih programov v 
občini, torej vrtca, šole, krajevne knjižnice in glasbene šole.  
 
Predsednica ODD Irena Dim, je povzela razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagal sprejem 
predlaganega Sklepa. 
Župan je povedal, da se je dokument naredil z namenom kandidature na razpisu za nepovratna sredstva. 
 
RAZPRAVA: 
Blanko Pust je zanimalo, kakšne rešitve ima Občina Mirna v primeru, da bo OŠ potrebovala dodatne prostore. Poudarila je, da so 
nekateri  učenci OŠPP gibalno ovirani. 
Župan je odgovoril, da s selitvijo učencev OŠPP na novo lokacijo OŠ pridobi 5 novih učilnic. Dodal je še, da bi se bilo smiselno 
odločati tudi o nakupu Drčarjeve hiše v neposredni bližini, s katero bi bilo možno pridobiti dodatno 750 m2 površine. 
Aleša Stariča je zanimalo, koliko otrok je rojenih v letu 2019. 
Mag. Valerija Jarm mu je odgovorila, da je bilo v letu 2019 izdanih 34 odločb za uveljavitev enkratnega denarnega prispevka ob 
rojstvu otroka in, da bosta v šolskem letu 2025/2026 zagotovo dva prva razreda. 
 
Po končani razpravi je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna sprejme Analizo stanja predšolske vzgoje z demografsko projekcijo in idejno rešitvijo 
prostorske problematike za izvajanje javnih programov v občini Mirna.  
 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 10. točki 
Strateški načrt krepitve zdravja Občin Trebnje, Mirna, Mokronog-Trebelno in Šentrupert – seznanitev 
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je podrobno predstavila mag. Valerija Jarm. Omenjeni projekt je izrednega pomena za 
lokalne skupnosti kjer ZD Trebnje deluje, saj je njegov namen nadgradnja že obstoječih preventivnih programov za otroke in 
mladostnike ter programov za odrasle. Posebna pozornost je namenjena ranljivim in socialno ogroženim skupinam. 
 
Predsednica ODD Irena Dim je povzela razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagal sprejem 
predlaganega Sklepa. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna se seznani s Strateškim načrtom krepitve zdravja Občin Trebnje, Mirna, Mokronog-Trebelno 
in Šentrupert. 
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GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 11. točki 
Izhodišča za izdelavo OPPN Zapuže – seznanitev 
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je podrobno predstavil mag. Štefan Velečič. Povedal je, da se na območju Zapuže, na 
podlagi pobude treh lastnikov stavbnih zemljišč, načrtuje izgradnja 27 individualnih stanovanjskih objektov, ki bodo komunalno 
opremljeni, za občino pa bo večja pridobitev nova cesta skozi ta stanovanjski kompleks. Pred gradnjo je v skladu z veljavno 
prostorsko zakonodajo potrebno sprejeti OPPN. Naročnik izdelave OPPN je Kmetijska zadruga Trebnje, delno bo sofinancirala  tudi 
Občina Mirna. 

 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna se seznani z izhodišči za izdelavo OPPN Zapuže. 

 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 12. točki 
Seznanitev z zapisniki delovnih teles občinskega sveta 
 
Župan je prisotne seznanil z zapisniki: 

- 5. seje Statutarno pravne komisije, ki je bila dne 10.12.2019 
- 5. seje Odbora za okolje in prostor, ki je bila dne 09.12.2019 
- 4. seje Odbora za proračun in lokalno samoupravo,  ki je bila dne 10.12.2019 
- 4. seje Odbora za gospodarstvo,  ki je bila dne 09.12.2019 
- 7. seje Odbora za družbene dejavnosti, ki je bila dne 11.12.2019 

 
Pripomb ni bilo, zato je župan Dušan Skerbiš nadaljeval z vodenjem seje. 
 
 
K 13. točki 
Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 
 
Župan je člane OS seznani s pomembnejšimi zadevami: 
- Aktivnosti, ki potekajo glede načrtov podjetja DROGA KOLINSKA, da bi bila lahko Mirna lokacija za proizvodnjo Argete, 
(poleg Izole in Poljske). Predviden je sestanek z ministrico za infrastrukturo, Alenko Bratušek, z ministrom za gospodarski razvoj in 
tehnologijo, Zdravkom Počivalškom, Enzom Smrekarjem, članom uprave Atlantic Groupe, predstavniki Kolinske, lastnikom Atlantic 
Groupe Emilom Tedeschijem. Investicija je večmilijonska, predvideva se novih 200 delovnih mest, gradnja je načrtovana  
predvidoma leta 2022. 
- Informacija o kandidiranju za pridobitev sredstev iz sheme CLLD s projektom Park medovitih rastlin z lipovim drevoredom 
in sprehajalno potjo. V projekt bi z nakupom lip lahko vključili tudi občane. 
- Zahteva po informaciji javnega značaja s strani Dražena Šmuca glede porabe sredstev iz proračuna za pogostitve v 
gostilni Stare na Mirni. Zahtevi je bilo ugodeno in v celoti obrazloženo. Blanka Pust je pripomnila, da jo veseli, da je župan pripravil 
odgovor, ki je bil vsem tudi posredovan.  
 
Vprašanja: 
Anton Mirt: V kateri fazi je projekt postavitve razglednega stolpa na Debencu? 
Župan: Povedal je, da imajo donatorji svoj način financiranja. Zadevo je potrebno urediti po pravnem postopku, ki zajema najprej 
izvedbo razpisa za prevzem in upravljanje investicije in projekta.  
 
Anton Mirt: V čigavi lasti je grad Mirna? 
Župan: Grad je v lasti Kerševanov. Občina Mirna je v imenu potencialnega kupca zaprosila Upravno enoto za informacijo kako do 
posameznih dovoljenj. 
 
Tomaž Zorc: Povedal je, da so starši na Stanu nezadovoljni zaradi razporeda prevoza otrok iz šole in v šolo. 
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Župan: Načrt prevoza šolskih otrok skladno z urnikom in možnostmi pripravi ravnateljica OŠ Mirna, zato naj se starši s pobudo 
obrnejo na OŠ. 
 
Irena Dim: Zanima jo je, kaj je se dogaja z Lanšprežom, ki je bilo v zadnjem času pogostokrat omenjen v medijih. 
Župan: S strani čebelarske zveze Slovenije je bila podana pobuda, da bi se na Lanšprežu ustanovil park medovitih rastlin z banko 
medovitih semen. Prostor bi bil celovito obdelan tudi s parkom, ki bi bil prilagojen tudi za ljudi s posebnimi potrebami. Prostor bi 
uredili skupaj z Ministrstvom za pravosodje, Kmetijsko šolo Grm in biotehniško gimnazijo Novo mesto, Čebelarsko zvezo Slovenije, 
JZ Dob.   
 
Irena Dim: V kateri fazi je prenova mostu v Zabrdju? 
Župan: Odkupi zemljišč za most so v načrtu pridobivanja, izvedba pa bo potekala hkrati z obnovo ceste.   
 
Irena Dim se je zahvalila za izdelavo muld na Gomili. 
 
 
Pobude: 
Aleš Starič je predlagal, da bi se s podjetjem Kremen ponovno dogovorili za sestanek glede higiene cestišča pri peskokopu. 
 
Mag. Štefan Velečič je ob koncu seje podal informacijo o izgradnji obvoznice. Povedal je, da je v marcu predvidena oddaja projekta 
v pregled za gradbeno dovoljenje. Predvidoma v letu 2021 bo objavljen razpis za izdelavo obvoznice in nato bi se po postopkih  
lahko začela gradnja. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 18:00. 
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